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               CONSILIUL JUDEŢEAN CONSTANŢA 

 

 

Nr.13174/20.05.2019 

 

 

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat astăzi  17.05.2019  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia - 

Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi, 17.05.2019, ora 13.00,  în Sala 

,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 

Constanţa, în conformitate cu prevederile art.94, alin.1 şi 3 din Legea  nr.215/2001,  

privind administraţia publică locală. 

 

 La sedinţă participă: domnul Țuțuianu Marius Horia – Președinte al 

Consiliului Județean Constanța, domnul Learciu Dumitru Daniel Vicepreşedinte al 

Consiliului Judeţean Constanţa, doamna Belu Mariana - Secretarul Județului 

Constanța, consilieri judeţeni, managerii instituțiilor subordonate Consiliului 

Județean Constanța, directorii direcţiilor de specialitate din aparatul propriu al 

Consiliului Judeţean Constanţa. 

 De asemenea, în sală, sunt prezenți reprezentanți mass media.  

 Lipsesc următorii consilieri județeni: domnul Palaz Claudiu-Iorga - 

Vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Constanţa, doamna Nedelcu Sabrina Maria, 

doamna Bercaru Nicoleta,   

 

X 

 

Ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind respingerea plângerii prealabile a doamnei Dumitrescu 

Elena Daniela formulată împotriva H.C.J.C. nr. 112/19.04.2019. 
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Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

2. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei pentru Protecţia 

Copilului Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr.2 la  Hotarârea Consiliului 

Judeţean Constanţa nr. 254/03.12.2014 privind repartizarea spaţiilor cu destinaţia 

birouri, precum şi a locuinţelor de serviciu din imobilul bloc L4, situat în Municipiul 

Constanţa, al. Magnoliei, nr.2, aprobarea criteriilor de repartizare, a chiriei, precum 

şi a contractului de închiriere. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

4. Proiect de hotărâre privind îndreptarea unei erori materiale din Hotărârea Consiliului 

Judeţean Constanţa nr. 109 din 19.04.2019.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării anuale pe anul 2018, a 

managementului doamnei Dumitrescu Elena Daniela, director general/manager la 

Teatrul de Stat Constanţa.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

6. Proiect de hotărâre privind  dezmembrarea unui teren proprietate publică a Judeţului 

Constanţa, situat în str. Nicolae Măndoi nr. 17A, în 2 (două) loturi în vederea 

edificării a două Case de Tip Familial. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

7. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Constanţa nr. 

241/2011 privind însuşirea şi aprobarea inventarului bunurilor care alcătuiesc  

domeniul public al Judeţului Constanţa.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

8. Proiect de hotărâre privind acordul cu privire la contractarea finanţării şi asigurarea 

contribuţiei proprii necesare implementării proiectului „Creşterea gradului de 

conştientizare a populaţiei din judeţul Constanţa cu privire la colectarea selectivă a 

deşeurilor”. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea regimului finanţărilor nerambursabile din 

fondurile bugetului judeţean. 
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Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi listei de 

investiţii pe anul 2019 pentru Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi listei de 

investiţii pe anul 2019 pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf. Apostol 

Andrei” Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al 

Unităţii de Asistenţă Medico-Socială Agigea, pe anul 2019. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Situaţiilor financiare anuale încheiate la 

31.12.2018 ale Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa în 

reorganizare judiciară, in judicial reorganisation, en redressment. 

 Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

14. RETRAS. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-

teritoriale a sumelor defalcate din  TVA pe anul 2019, pentru finanţarea cheltuielilor 

privind drumurile judeţene şi comunale. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului judeţean 

Constanţa pe trimestrul I al anului 2019. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

16. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei  

obiectivelor de investiţii ale Judeţului Constanţa pe anul 2019. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

      

__________________________________________________________________ 

 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „REDUCEREA CAPACITĂŢII 

CENTRULUI DE RECUPERARE ŞI REABILITARE NEUROPSIHIATRICĂ 

TECHIRGHIOL CORP B – O ŞANSĂ PENTRU FIECARE”,  a cheltuielilor legate 

de proiect, a contribuţiei DGASPC Constanţa şi a acordului de parteneriat în cadrul 

Programului de Interes Naţional „Înfiinţarea de servicii sociale de tip Centre de Zi, 
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Centre Respiro/Centre de Criză şi Locuinţe Protejate în vederea dezinstituţionalizării 

persoanelor cu dizabilităţi aflate în instituţii de tip vechi şi pentru prevenirea 

instituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi din comunitate”. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „REDUCEREA CAPACITĂŢII 

CENTRULUI DE ÎNGRIJIRE ŞI ASISTENŢĂ ARMONIA”,  a cheltuielilor legate 

de proiect,  şi a acordului de parteneriat în cadrul Programului de Interes Naţional 

„Înfiinţarea de servicii sociale de tip Centre de Zi, Centre Respiro/Centre de Criză 

şi Locuinţe Protejate în vederea dezinstituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi 

aflate în instituţii de tip vechi şi pentru prevenirea instituţionalizării persoanelor cu 

dizabilităţi din comunitate”. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „SPRIJIN PENTRU O VIAŢĂ 

NORMALĂ”,  a cheltuielilor legate de proiect,  şi a acordului de parteneriat în cadrul 

Programului de Interes Naţional „Înfiinţarea de servicii sociale de tip Centre de Zi, 

Centre Respiro/Centre de Criză şi Locuinţe Protejate în vederea dezinstituţionalizării 

persoanelor cu dizabilităţi aflate în instituţii de tip vechi şi pentru prevenirea 

instituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi din comunitate”. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „SPRIJIN PENTRU INTEGRARE 

COMUNITARĂ”,  a cheltuielilor legate de proiect,  şi a acordului de parteneriat în 

cadrul Programului de Interes Naţional „Înfiinţarea de servicii sociale de tip Centre 

de Zi, Centre Respiro/Centre de Criză şi Locuinţe Protejate în vederea 

dezinstituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi aflate în instituţii de tip vechi şi 

pentru prevenirea instituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi din comunitate”. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „TINERI ÎN COMUNITATE”,  a 

cheltuielilor legate de proiect,  şi a acordului de parteneriat în cadrul Programului de 

Interes Naţional „Înfiinţarea de servicii sociale în vederea asigurării tranziţiei 

tinerilor cu dizabilităţi de la sistemul de protecţie specială a copilului către sistemul 

de protecţie a persoanelor adulte cu dizabilităţi”.  

      Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

  

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi 

pentru obiectivul „Reabilitare DJ 222, Mihail Kogălniceanu – Cuza Vodă, km 

130+615  - 150+210”. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 
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23. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi 

pentru obiectivul „Reabilitare drum judeţean DJ 224 Medgidia – Tortomanu – 

Siliştea, km 0+000 - 21+585”. 

  Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 
 

X 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bună ziua stimați colegi, bine ați venit! Succes în 

campanie tuturor, dar să trecem la partea administrației publice. 

 Astăzi avem 16 proiecte pe ordinea de zi și 7 proiecte pe ordinea suplimentară. 

Dintre cele 16 proiecte avem unul retras. Doamna Belu, o să vă rog frumos să faceți 

prezența.  

Dna. Belu Mariana: Sunt 33 de consilieri în sală, ședința este legal constituită.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: O să dau citire la ordinea suplimentară. 

 - Cine este pentru ordinea de zi suplimetară? Abțineri? Împotrivă? 

Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  
 - Cine este pentru întreaga ordine de zi? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  
1. Proiect de hotărâre privind respingerea plângerii prealabile a doamnei Dumitrescu 

Elena Daniela formulată împotriva H.C.J.C. nr. 112/19.04.2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 19 pentru. 15 abțineri.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
2. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei pentru Protecţia 

Copilului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr.2 la  Hotarârea Consiliului 

Judeţean Constanţa nr. 254/03.12.2014 privind repartizarea spaţiilor cu destinaţia 

birouri, precum şi a locuinţelor de serviciu din imobilul bloc L4, situat în Municipiul 

Constanţa, al. Magnoliei, nr.2, aprobarea criteriilor de repartizare, a chiriei, precum 

şi a contractului de închiriere. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
4. Proiect de hotărâre privind îndreptarea unei erori materiale din Hotărârea Consiliului 

Judeţean Constanţa nr. 109 din 19.04.2019.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării anuale pe anul 2018, a 

managementului doamnei Dumitrescu Elena Daniela, director general/manager la 

Teatrul de Stat Constanţa.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 18 pentru. 16 abțineri.l 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
6. Proiect de hotărâre privind  dezmembrarea unui teren proprietate publică a Judeţului 

Constanţa, situat în str. Nicolae Măndoi nr. 17A, în 2 (două) loturi în vederea 

edificării a două Case de Tip Familial. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

7. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Constanţa nr. 

241/2011 privind însuşirea şi aprobarea inventarului bunurilor care alcătuiesc  

domeniul public al Judeţului Constanţa.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
8. Proiect de hotărâre privind acordul cu privire la contractarea finanţării şi asigurarea 

contribuţiei proprii necesare implementării proiectului „Creşterea gradului de 
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conştientizare a populaţiei din judeţul Constanţa cu privire la colectarea selectivă a 

deşeurilor”. 

 

Dl. Iordache Marian: Știm că este vorba doar de cerere în acest moment, de 

contractare a finanțării dar, la momentul înregistrării cererii de finanțare vă rugăm 

să țineți cont că elevii din rural pot să devină niște vectori foarte importanți de 

informare și conștientizare a populației în domeniul acesta al reciclării deșeurilor. Și 

credem că o campanie care să meargă, prin intermediul copiilor din școli,  către 

familiile lor ar fi mai potrivită decât una care să meargă către persoane foarte în 

vârstă care nu pot să citească. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunt de acord cu dumneavoastră, domnule consilier, 

se va face și cu sprijinul primarilor și cred că vom avea susținerea lor. 

Dl. Iordache Marian: Să încercăm să definim bine grupul țintă și mai ales 

rezultatele acestei campanii ca ea să fie eficientă. Vă mulțumesc. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Perfect. Vom avea cred că și sprijinul primarilor la 

vremea respectivă și nu se vor da la o parte de a ne susține în această campanie.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea regimului finanţărilor nerambursabile din 

fondurile bugetului judeţean. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi listei de 

investiţii pe anul 2019 pentru Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi listei de 

investiţii pe anul 2019 pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf. Apostol 

Andrei” Constanţa. 

 

Dl. Iordache Marian: Numai o clipă, domnule președinte. La acest subiect aș vrea 

să spun că bugetul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei” este 

unul foarte dezechilibrat. În sensul că salariile înseamnă 70% procente din buget, 

27,5% reprezintă cheltuielile materiale și numai 2,5% investiții.  
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 Eu chiar mă întreb dacă anul acesta spitalul va putea să funcționeze având în 

vedere că, practic, cu această sumă infimă pentru investiții nu putem dezvolta. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun. Vă mulțumesc. 

Dl. Iordache Marian: Deci, ceea ce vă cerem este să faceți intervenții să obțineți 

sume suplimentare să putem face investiții în spital. Și mai ales să nu uitați de 

radioterapie care în acest moment nu funcționează.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Da. Mulțumesc , domnule consilier.  

Dl. Crușoveanu Marian: O mică completare, domnule președinte. Dacă ați fi ținut 

cont de solicitarea PNL în ședința trecută, privind renunțarea la cele două 

evenimente de 850.000 lei, să știți că bugetul din partea consiliului județean, pentru 

investiții, investițiile spitalului județean s-ar fi mărit cu 25%. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Cred că sunteți eronat informat și v-aș ruga să citiți 

cifrele. Dar, presupun că nu sunteți economist de meserie.  Nu sunteți economist de 

meserie și nu puteți să citiți cifrele. Dacă îmi permiteți să vă răspund o să vă răspund, 

dacă ați terminat.  

Dl. Crușoveanu Marian: Da. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ați terminat? 

Dl. Crușoveanu Marian: Vă rog.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ați terminat, să știu dacă pot să vorbesc că de obicei 

mă întrerupeți în timp ce vorbesc. 

Dl. Crușoveanu Marian: Am să mai vorbesc după ce vorbiți dumneavoastră.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnilor consilieri, după cum știți prea bine, bugetul 

spitalului județean este echilibrat, s-au alocat fonduri pentru investiții, suficiente 

pentru spital. După cum știți, investițiile în spitalul județean, dar după cum v-am 

spus, așteptam proiectul din partea dumneavoastră, și treburi constructive, nu doar 

polemici de politică de campanie. Tocmai de aceea investițiile se fac cu fonduri 

europene și cu bani de la Ministerul dezvoltării.  

 Am obținut în ultima perioadă, și ați văzut și dumneavoastră, fonduri europene 

pentru a face aceste investiții și nu a mai fi nevoie de banii din bugetul consiliului 

județean.  

 În ceea ce privește „Casa Soareluiˮ se va inaugura săptămâna viitoare. În ceea 

ce privește radioterapia se va inaugura în luna iulie la început sau la jumătatea lunii 

iulie. Secția de neonatologie, dacă vreți vă povestesc despre toate dar, cred că aveți 

raportul meu și știți prea bine despre ce este vorba. Toate acestea s-au făcut cu 

fonduri europene și cu bani de la Ministerul dezvoltării fără a fi nevoie să luăm bani 

din bugetul consiliului județean.  

 După cum știți, Secția de gastroenterologie, cunoașteți domnilor consilieri? 

Dl. Crușoveanu Marian: Da, da, da! Spuneți vă rog! Nu vă mai întrerup. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: S-au investit 8.400.000 lei, bani pe proiect, de la 

ministerul dezvoltării, fără a fi nevoie de banii din bugetul consiliului județean și așa 
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mai departe. Sunt foarte multe proiecte dar nu vreau să blochez ședința cu proiectele 

pe spitalul județean. Le știți, le cunoașteți, de asta v-aș ruga să nu încercați să 

punctați politic și să spuneți realitatea nu să dezinformați opinia publică și presa. Vă 

mulțumesc. 

Dl. Crușoveanu Marian: În încheiere, dacă îmi permiteți, referitor la „Casa 

Soareluiˮ mă bucur că demersul inițiat de PNL, în speță de domnul Muhscină care 

făcea parte la acel moment din Consiliul de administrație de la „Casa Soareluiˮ, are 

și finalitate, felicitări!  

 Iar în ceea ce privește investițiile consiliului județean la spitalul județean, 

spuneți suma, din partea consiliului județean 3.500.000 lei. Suma cu care finanțează 

investițiile, consiliul județean și v-am spus că dacă mai adăugați și suma de 850.000 

lei, creșteați cu 25% investițiile consiliului județean în spitalul județean. Asta v-am 

spus, nimic altceva. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier să mă anunțați când terminați ca 

să pot să vă explic. O să vă rog, după ce termin, să închidem subiectul să putem să 

trecem mai departe să nu blocăm ședința și presa și opinia publică să înțeleagă 

altceva decât ceea ce vreți să spuneți.  

 În primul rând, nu știu dacă faceți parte din Comisia de sănătate. 

Dl. Crușoveanu Marian: Nu, dar avem colegi care fac parte. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu, mulțumesc. Înseamnă că nu v-ați informat 

suficient.  

 Doi la mână, în ceea ce privește investițiile și „Casa Soareluiˮ, mă văd nevoit 

să fac completări și aici, v-am rugat să nu faceți declarații politice și să ne vedem de 

administrație și dezvoltarea județului, nu de a puncta ce a făcut domnul Huțucă sau 

domnul Boroianu sau alți colegi ai dumneavoastră, în trecut.  

 După cum știți și am avut această discuție și personal, nu este proiectul PNL-

ului cu „Casa Soareluiˮ, presa este de față. 

Dl. Crușoveanu Marian: Este proiectul dumneavoastră la inițiativa domnului 

George Muhscină, consilierul județean. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: V-am rugat frumos să nu faceți asta, ca la ședința 

anterioară când i-ați luat unui director din subordinea consiliul județean, microfonul 

din mână. Permiteți-mi să vorbesc, am vocea mai puternică ca a unei femei, nu 

permit ceea ce ați făcut în ședința anterioară să-i luați doamnei director/manager 

microfonul din mână. Lăsați-mă să termin și în momentul ăla o să vă dau și 

dumneavoastră voie să vorbiți. După ce termin eu. Nu v-am întrerupt, nu mă 

întrerupeți nici dumneavoastră.   

Dl. Crușoveanu Marian: Vă rog.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: La vremea respectivă, o colegă din presă și nu o să-i 

dau numele pentru că nu aș vrea să se interpreteze altfel, m-a sunat dimineață la 

prima oră și mi-a spus că:  „Casa Soareluiˮse închide. Și în momentul acela am luat 
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măsurile necesare și am făcut acest proiect cu „Casa Soareluiˮ. Nu vi-l mai asumați 

domnilor colegi de la PNL, că nu este proiectul dumneavoastră și nu dumneavoastră 

ați venit cu ideea. Vă mulțumesc, doamnă. Presa cunoaște treaba asta și vreau să 

intru polemică pe treaba asta. 

Dl. Crușoveanu Marian: Nimeni nu a spus că este proiectul PNL, să faceți o 

diferență între proiect și inițiativă. Inițiativă înseamnă un lucru și proiect inseamnă 

cu totul altceva. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier mă văd nevoit ca data viitoare să 

nu vă mai dau microfonul dacă vorbiți de fiecare dată peste mine. Eu nu vorbesc 

peste dumneavoastră.  

Dl. Crușoveanu Marian: Nu trebuie să îmi dați dumneavoastră microfonul, este 

dreptul meu să vorbesc în plenul consiliului județean. Este dreptul meu să vorbesc. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu! Este dreptul meu să vorbesc și eu. Eu peste 

dumneavoastră nu am vorbit. V-am ascultat cu mare respect și vă ascult în continuare 

cu mare respect pentru că sunteți colegul meu. Dar v-am rugat să nu încercați să 

punctați politic să vă asumați niște lucruri pe care nu le-ați făcut. Și nu le faceți de 

trei ani în consiliul județean că nu am văzut proiecte constructive. V-am spus de 

atâtea ori că este o diferență foarte mare să vi cu o idee și să construiești un proiect 

este cu totul altceva. Vă mulțumesc. 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule Țuțuianu, o secundă vă rog. Apropos de 

inițiative PNL, vreau să vă reamintesc că inițiat de PNL, cel referitor la dotarea cu 

toalete în județul Constanța, a unităților de învățământ, este un program de succes 

pentru că a fost preluat și de minister de domnul Teodorovici, l-a extins la nivel 

național. Eu cred că a fost un succes din moment ce l-a preluat și domnul ministru.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, nu suntem pe poziții diferite, toți 

cei prezenți în sală încercăm să dezvoltăm județul. 

Dl. Crușoveanu Marian: Apropos de proiectele PNL. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Exeptând partea de politică, toți prezenți, și 

președintele, și vicepreședinții, și consilierii, și structurile din consiliul județean 

dezvoltă județul. Interesul este comun.  

Dl. Crușoveanu Marian: Bineînțeles. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Eu nu am un interes în plus față de dumneavoastră.  

Dl. Crușoveanu Marian: Știm.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Decât să dezvoltăm județul. Vă mulțumesc, domnule 

consilier. 

Dl. Crușoveanu Marian: Fiind membru în Comisia de finanțe avem cifrele în față 

și cifrele nu mint. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Putem să trecem la vot? 

Dl. Crușoveanu Marian: Vă rog. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  
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 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 33 pentru. O abținere. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al 

Unităţii de Asistenţă Medico-Socială Agigea, pe anul 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Situaţiilor financiare anuale încheiate la 

31.12.2018 ale Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa în 

reorganizare judiciară, in judicial reorganisation, en redressment. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

Punctul nr.14 l-am retras, va intra în ședința următoare. Am discutat cu toți cei 

implicați, inclusiv cu colegii primari. Va trebui o analiză mai exactă a ceea ce 

înseamnă drumuri comunale. Vom aloca drumuri, strict pe drumuri comunale, dar 

trebuie să se înțeleagă foarte clar ce înseamnă drum comunal. Străzile nu fac parte 

din drumurile comunale. Sunt drumurile între localități. Am vrut fac această 

expicație să se înțeleagă greșit.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului judeţean 

Constanţa pe trimestrul I al anului 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

 

15. Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei  

obiectivelor de investiţii ale Judeţului Constanţa pe anul 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „REDUCEREA CAPACITĂŢII 

CENTRULUI DE RECUPERARE ŞI REABILITARE NEUROPSIHIATRICĂ 
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TECHIRGHIOL CORP B – O ŞANSĂ PENTRU FIECARE”,  a cheltuielilor legate 

de proiect, a contribuţiei DGASPC Constanţa şi a acordului de parteneriat în cadrul 

Programului de Interes Naţional „Înfiinţarea de servicii sociale de tip Centre de Zi, 

Centre Respiro/Centre de Criză şi Locuinţe Protejate în vederea dezinstituţionalizării 

persoanelor cu dizabilităţi aflate în instituţii de tip vechi şi pentru prevenirea 

instituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi din comunitate”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „REDUCEREA CAPACITĂŢII 

CENTRULUI DE ÎNGRIJIRE ŞI ASISTENŢĂ ARMONIA”,  a cheltuielilor legate 

de proiect,  şi a acordului de parteneriat în cadrul Programului de Interes Naţional 

„Înfiinţarea de servicii sociale de tip Centre de Zi, Centre Respiro/Centre de Criză 

şi Locuinţe Protejate în vederea dezinstituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi 

aflate în instituţii de tip vechi şi pentru prevenirea instituţionalizării persoanelor cu 

dizabilităţi din comunitate”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „SPRIJIN PENTRU O VIAŢĂ 

NORMALĂ”,  a cheltuielilor legate de proiect,  şi a acordului de parteneriat în cadrul 

Programului de Interes Naţional „Înfiinţarea de servicii sociale de tip Centre de Zi, 

Centre Respiro/Centre de Criză şi Locuinţe Protejate în vederea dezinstituţionalizării 

persoanelor cu dizabilităţi aflate în instituţii de tip vechi şi pentru prevenirea 

instituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi din comunitate”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „SPRIJIN PENTRU INTEGRARE 

COMUNITARĂ”,  a cheltuielilor legate de proiect,  şi a acordului de parteneriat în 

cadrul Programului de Interes Naţional „Înfiinţarea de servicii sociale de tip Centre 

de Zi, Centre Respiro/Centre de Criză şi Locuinţe Protejate în vederea 

dezinstituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi aflate în instituţii de tip vechi şi 

pentru prevenirea instituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi din comunitate”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „TINERI ÎN COMUNITATE”,  a 

cheltuielilor legate de proiect,  şi a acordului de parteneriat în cadrul Programului de 

Interes Naţional „Înfiinţarea de servicii sociale în vederea asigurării tranziţiei 

tinerilor cu dizabilităţi de la sistemul de protecţie specială a copilului către sistemul 

de protecţie a persoanelor adulte cu dizabilităţi”.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

       

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi 

pentru obiectivul „Reabilitare DJ 222, Mihail Kogălniceanu – Cuza Vodă, km 

130+615  - 150+210”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi 

pentru obiectivul „Reabilitare drum judeţean DJ 224 Medgidia – Tortomanu – 

Siliştea, km 0+000 - 21+585”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

Dna. Belu Mariana: 34 pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă rog domnule consilier, cu tot respectul, vă ascult. 

Dl. Goidea Florin: Nu aș vrea să treacă acest eveniment cu „Casa Soareluiˮ ne 

punctat. În ce sens, în sensul că este un exemplu elocvent ce înseamnă colaborarea 

totală pe o problemă atât de importantă cum este sănătatea, între toate partidele.  

 Adică, știm foarte clar, cu domnul Donțu, cum nu s-a putut face nimic. A 

preluat doamna Lavinia Siclitaru și a dat drumul în presă. Domnii de la liberali au 

făcut proiectul, pe care l-ați înțeles și pe care l-ați dus mai departe cu domnul director 

Grasa.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu! Proiectul l-am făcut eu. 

Dl. Goidea Florin: Mă rog, vreau să zic că ați înțeles comandamentul. Este o 

realizare foarte frumoasă și trebui să ne gândim mult că așa ar trebui să fie toate cele 

ce țin de sănătate și de învățământ în județ. Vă mulțumesc. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, domnule consilier. Este aceeași 

colaborare pe care am avut-o cu  „Casa Soareluiˮ, și vă mulțumesc tuturor 

consilierilor, și cu radioterapia, și cu Centrul multifuncțional de la Năvodari pe care 
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îl vom inaugura în vara aceasta, și cu Secția de neonatologie și ginecologie, și cu 

începerea Secției de neurologie ceea ce avem de făcut anul acesta în consiliul 

județean. Vă mulțumesc. 

 Domnilor consilier, indiferent de partidul politic, vă urez succes în campania 

electorală și ca la fotbal „cel mai bun să câștigeˮ! 

 

 

X 
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